

Referat bestyrelsesmøde 14. november 2022 på Bøgelund.

Fremmødt: Jes, Nicolai, Susanne, Aase, Per

1. Sidste referat - Jes kontakter 1. suppleant med henblik på afløsning af Josephine i bestyrelsen

2. Diverse (JAH) Udpegning af referent: Per Eg

3. WOC 2022 (PEP)

Opfølgning på FindVej-projekt, deadline? Udskudt. WOC-kortet skal tilpasses, hvor de private dele slettes. Jes spørger Steen. Planen er at opdatere Find Vej i City, lave et nyt i Byparken og evt. opdatere Find Vej-projektet i Vejen. Hertil kommer et projekt i Hylkedal i samarbejde med Kolding Kommune. Per arbejder videre med Vejen og Hylkedal.

Materiel: Claus Lyngby rykkes for afklaring/fordeling/oprydning.

Økonomi: Regnskab ikke afsluttet endnu, deadline

4. Arrangementer (PEP)

2023 – Fidusløb: Anders og Niels arbejder videre med dato, formentlig sidst i januar. Afventer tilbagemelding. Hertil kommer 2 træningsløb og 2 juletræninger, se vinterprogrammet. Divisionsmatch i Harte april/maj, JFM stafet i august. P.t. problemer med skov, da Frederikshåb er optaget til anden side den ønskede dato. Hertil kommer at Sydkredsen har DM i MTB-O i juni måned, hvor KOK kommer til at tage en del af ansvaret.

2024 – mulighed for DM i Knockout-sprint

2025 – DM Nat og Påskeløb i marts og april – ikke behov/ønske om yderligere arrangementer

5. Kort og skove (PEP)

Er der kort der skal opdateres? Vi håber at få ressourcer til at opdatere Marielund i løbet af vinter/forår.

6. Sportslig (NW)

Træning i resten af vinteren 2022/23 – Løbetræning fra Bøgelund hver onsdag kl. 17.30 med spisning. En gang om måneden, som udgangspunkt første onsdag i måneden, er der natløb med poster i skoven. Tredje onsdag er der en eller anden form for fælles oplæg. Øvrige onsdage løber man efter eget valg. Mulighed for variation i træningen blev vendt, herunder også behov for Træningsudvalg og Ungdomstræning.

Mandagstræning? P.t. nedlagt

Etablering af træningsudvalg? Der arbejdes med at finde emner. Interesserede må henvende sig til Nicolai.

Mini O? Kent kører det p.t. alene, men vil gerne have flere med. En lille men fast skare deltager.

Divisionsturnering 2023 – ny holdleder søges, Per spørger et emne. Klubben betaler startafgift i 2023.

Sociale aktiviteter forsøges integreret (mad, kage og lignende). Vi vil gerne sende et signal om at vi prioriterer turneringen højt.

Tilskud elite – I 2023 dækker vi det fulde gebyr for medlemskab i landsholdsgrupper og 50% af udgifterne til samlings i 2023, med forbehold for et evt. loft når der foreligger et budget for året.

#### 7. Klubliv (SH/JAH) Arrangementer i vinteren? Julebanko, klubaftner? Klubtur?

Julebanko onsdag d. 14/12 på Bøgelund. Jes og Jan Lottenburger arrangerer.

Klubtur Påskeløb 2023 undersøges. Andre muligheder for klubtur undersøges. Kan være 15-17/9 på Rømø.

Klubaftner i løbet af vinteren? Temaer? Et par emner blev nævnt – f.eks. klubbetøj, O-track, fremtidige stævner i KOK. Tages op onsdag i januar.

#### 8. Økonomi (AEP) Gennemgang af regnskab pr. 31/10 2022

Tilskud fra Foreningspuljen 22.250 kr. via ansøgning af Jan Lottenburger. Nicolai har allerede brugt pengene, 2 nye PC'ere, OCAD-licens og nye små skærme. Dette afledte en snak om søgning af andre midler. Susanne undersøger.

Pænt overskud på divisionsmatchen i Frederikshåb.

Det blev besluttet at vi betaler halvdelen af deltagergebyret ved vinterens senior-kurser.

#### 9. Udvikling i klubben (JAH) Fremtidig rekruttering? Bestyrelsens sammensætning i 2023/24?

3 er på valg: Nicolai modtager genvalg, Josephine er udtrådt grundet rejseaktivitet, og Jes stiller pga. manglende tid sit kandidatur til rådighed. Bestyrelsen har plads til op til 7 medlemmer, så der er plads til flere. Fortsættes på næste møde.

#### 10. Eventuelt

Skole-OL i Kolding Kommune d. 24/5 med orienteringsløb på programmet. Vi deltager. Per tager til møde 1/12.

Næste møde 9/1-2023 kl. 17